

Mr. Felix García Moreno, with Spain nationality and ID number 25.714.290-Z, acting as Sole Director in behalf of the company “AGROINDUSTRIAL KIMATEC, S.L.” constituted under the laws of Spain, with TIN VAT number ES-B04612909, and registered address in MAAVI INNOVATION CENTER, Paraje Cerro de Los Lobos, CP 04738 Vícar, Almería, Spain, EU, being duly registered in the Commercial Registry of Almeria T 1174, F 114, S 8, H AL 31334

CERTIFIES:

That the Russian Limited Liability Company «FES-Agro», with registered address in 162, Dzerzhinskogo Street, 355003, Stavropol, Russia, is one of the Official Distributors of the products of AGROINDUSTRIAL KIMATEC, S.L. in Russia

Г-н Феликс Гарсия Морено, гражданин Испании и идентификационный номер 25.714.290-Z, исполняющий обязанности Единоличного директора от имени компании «AGROINDUSTRIAL KIMATEC, S.L.» созданный в соответствии с законодательством Испании с номером TIN НДС ES-B04612909 и зарегистрированным адресом в ИННОВАЦИОННОМ ЦЕНТРЕ МААВИ, Paraje Cerro de Los Lobos, CP 04738 Vícar, Almería, Испания, ЕС, должным образом зарегистрирован в Коммерческом реестре Альмерии Т 1174 , F 114, S 8, H AL 31334

удостоверяет:

Что российское общество с ограниченной ответственностью «ФЭС-Агро», с зарегистрированным адресом по адресу: ул. Дзержинского, 162, 355003, г. Ставрополь, Россия, является одним из официальных дистрибьюторов продукции AGROINDUSTRIAL KIMATEC, S.L. в России

